
Dagsorden til bestyrelsesmøde i Midtsjællands Golfklub 
 

Kvanløse d. 19. februar 2024 

Deltagere: 

Michael Mildahl – Formand 

Birgitte Raaschou – Næstformand – (ref.) 

Claus Carmel – Kasserer 

Jørn Thorhauge – Menigt medlem 

Lasse Hjorth – Menigt Medlem 

Ole Raunsbæk – 1. suppleant  – fraværende 

Søren Rohr – 2. suppleant  - fraværende 

 

Fraværende: N/A 

 

Dagsorden/Referat: 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde – er sket via mail 
2. Gæste visit – Lene 

Status på sekretariatet. 
Lene synes det går fint. Er glad for jobbet og glad for, både at kunne arbejde i klubben og 
derhjemme. Følger sig velinformeret og spørger ind ved behov for oplysninger. God respons 
på spørgsmål. 
Stor ros til Lene fra bestyrelsen. Vi er glade for det fine samarbejde der er skabt mellem 
klubben og baneejer i forbindelse med Lenes ansættelse. 
Lene ønsker at deltage i bestyrelsesmøder ca. hver 2. måned. Det er en god idé og vil 
fremover blive iværksat. 
Lene har fået et spørgsmål fra onsdagsgolfere omkring sponsorer. Det bliver her diskuteret 
om hvordan vi skal forholde os til dette. Vi arbejder videre med det i bestyrelsen. 

3. Nyt fra formanden 
a. Jonas mail – Lasse og Michael har holdt møde med Jonas. Se referat. 
b. Banelejeaftale – er godkendt af DGU. Mangler underskrift. Spørgsmål vedr. el 

Lejeaftalen er godkendt af DGU og DGI og kan derfor underskrives af begge parter. 
Der skal findes en løsning omkring el i studierne. Det kunne være en separat måler. 
Claus får det afklaret med Hans og Michael sørger efterfølgende for at aftalen 
underskrives. 

4. Nyt fra kassereren: - fra sidst til opfølgning 
a. Regnskab og budget 

Regnskab og budget gennemgået i forbindelse med oplæg til generalforsamlingen. 
5. Punkter fra aktivitetsliste – Se liste for beslutninger 
6. Nyt fra udvalg 

a. Baneudvalg –  
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b. Handicap & regel udvalg -  
c. Regionsgolf –  
d. Sportsudvalg – Lasse tager et møde med Jonas om 2024. Tilmelding til eliten lukker 

5. feb. S024 
e. Turneringsudvalg –  
f. Frivillig udvalg –  
g. Ordensudvalg –  
h. Juniorudvalg –  

7. Nyt fra klubber i klubben 
a. Herreklubben –  IAB 
b. Midtgolfpigerne –  
c. Onsdagsgolf –  
d. Seniorklubben –  
e. Juniorafdelingen –  
f. Eliten –  

8. Emner fra bestyrelsesmedlemmer – Forberedelse af generalforsamling 
Præsentationen blev gennemgået og enkelte rettelser fortages af Michael. Alle medlemmer 
af bestyrelsen har forskellige oplæg i forbindelse med beretningen. 

9. Lukkede punkter – Selvstændigt referat / dokument 
10. Evt. – Herunder nye mødedatoer 

a. Nye møde datoer:   Generalforsamling, tirsdag d. 19.marts 2024 kl. 19
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Aktivitetsliste: 

Opr. 
Dato 

Ansvarlig Opf. dato Aktivitets punkt Konklusion 

04-04-23 Baneudvalg September Skiltning på banen. Anbefaling og oplæg 
Er modtaget fra Martin, 
og gennemgået 10. maj 
2-8: Vi afventer Lasse, så 
næste gang 
11-09: Martin og Jesper 
har holdt møde, og der 
skal afholdes nyt møde 
med Jesper, Hans, Teis, 
Martin, Lasse og Kim 
Rytoft, inden rating af 
DGU – plejeplan?  
09-10: DGU rating træder 
i kraft 16-10. 
21-11: Hans har været 
igennem det meste. 
Michael sender listen til 
hele bestyrelsen 
23-01: Der er møde med 
Jesper Rei 1.3. - der skulle 
gerne være en plejeaftale 
der - sendes til bestyrelsen, 
så vi kan se den igennem. 
Teis har trukket sig fra 
baneudvalg (Martin, Jesper 
og Lasse (kontakt)). 

04-04-23 Michael & Ole Løbende Overdragelser fra 
Erling 

Skal prioriteres 
7-6: Sker løbende, møde 
med Erling skal laves 
2-8: Endnu ikke helt 
gennemført – Golfbox 
rettigheder, tages op 
næste gang som et punkt 
Fællespostkasser skal 
laves til formand, 
kasserer og sekretariat 
11-09: Berit fjernes Claus 
laver en liste til næste 
gang 
21-11: Michael har 
fjernet Berit fra 
medlemsprofil gruppe. 
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Ole i gang med 
oprydning på Rushfiles 

04-04-23 Michael/Lasse September Billeder af bestyrelse & 
PRO’er i mellemgang 

Michael tager det op 
med Hans 
OK, Lasse finder noget 
fotoudstyr og rammer så 
det kan blive lavet 
7-6: Sker næste gang 
2-8: Tages næste gang 
når Lasse er retur 
9-10: Mangler af PRO 
21-11: i gang 
23-01: Kommer op inden 
første turnering 

07-06-23 Michael September Venskabsklubber, mail 
fra Søren Rohr 

Rønnede er i en meget 
dårlig stand. Harekær 
muligvis det samme 
ifølge medlemmer. Vi 
tager det på næste 
møde, med tal omkring 
besøgende 
2-8: Nye aftaler skal laves 
i oktober, skal vi have 
andre med. Alle tænker 
over kandidater til næste 
gang 
11-09: Smørum, skal den 
fortsætte? Vi lukker 
aftalen ved årets udgang 
9-10: Vi laver et oplæg 
som sendes til alle 
klubber omkring 
begrænsning i 
weekender 
21-11: Brøndby OK,  
Værebro oplæg 
Lene rykker Ishøj og 
Rønnede 
23-01: Rønnede ønsker at 
udtræde fritspil efter 2024 - 
herefter ændres til 
venskabsklub.Vi skal derfor 
finde en ny fritspilsklub 
efter denne sæson 

 


